
 

 

Loppa kommune 

 
Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyre 

Møtested: Teams 

Dato: 17.09.2020 

Tid: 10:00 

 

Faste medlemmer som møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ståle Sæther MEDL H 

Elin Marie Olsen MEDL H 

Ingvi Jan Erlendson 

Luthersson 

MEDL H 

Line Enger Posti MEDL U 

Hanne Mari Nyheim MEDL U 

Gørild Rydheim Henriksen MEDL U 

Cato Kristiansen MEDL SV 

Kim Gøran Pedersen MEDL AP 

Maria Sotkajærvi MEDL AP 

Arve Dagfinn Berntzen MEDL AP 

Bård Jahr MEDL AP 

Thor-Harald Seljevold MEDL SP 

 

Faste medlemmer som ikke møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Stein Erland Thomassen MEDL AP 

Henrik Martin Pettersen 

Hanne Mari Nyheim 

MEDL 

MEDL 

U 

U 

Stina B. L. Pedersen  MEDL SV 

 

Varamedlemmer som møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Barbro Kiil Henrik Pettersen U 

Orinta Kersnauskaite 

Turid Grønbech 

Stein Erland Thomassen 

Stina Pedersen 

Hanne Mari Nyheim 

Line Olsen 

SV 

U 

AP 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Frank Bækken 

Camilla Hansen 

Kenneth Johannessen 

Liv Karlsen 

Administrasjonssjef 

Økonomisjef 

Driftssjef 

Oppvekst og kultursjef 



 

Kirsti Pedersen 

Aleksander Alsen 

Maja Mannsverk 

 

 

 

 

Omsorg og helsesjef 

Samfunnsplanlegger 

Konsulent 

 

UTVALGSLEDER:  

UTVALGSSEKRETÆR: Heidi Nilsen 

Saksnr Innhold Lukket 

PS 44/20 Bevilgning av ekstra lønnsmidler til renholdsseksjonen  

PS 45/20 Endring av vedtekter for Sfo i Loppa kommune  

PS 46/20 Valg av ny representant for forliksrådet  

PS 47/20 Ny selskapsavtale for KUSEK IKS  

PS 48/20 Årsmelding og kommuneregnskap 2019  

PS 49/20 Økonomisk støtte til NKS veiledningssenter for 

pårørende Nord Norge 2020/2021 

 

PS 50/20 Låneopptak startlån 2020  

PS 51/20 Endring av selskapsavtale for IKA Finnmark IKS  

PS 52/20 Kjøp av kommunal eiendom/ utvidelse av tomt  

PS 53/20 Deponering av historisk elektronisk arkiv  

PS 54/20 Søknad om støtte til bredbånd 2020, Troms og Finnmark 

fylkeskommune 

 

PS 55/20 Referatsaker  

RS 18/20 Møteprotokoll styremøte Vefas IKS  

RS 19/20 Forslag til ny selskapsavtale for KUSEK IKS - 

Særutskrift fra representantskapsmøte  i KUSEK IKS 

03/06/20 

 

RS 20/20 Stortingsvalg og sametingsvalg 2021 fastsettnig av dato  

RS 21/20 IKA Finnmark IKS - oppdaterte saksdokumenter til 

representantskapsmøte onsdag 13.05. kl. 13.00 pr MS 

Teams 

 

RS 22/20 Styremøte 23.4.2020 - Teams  

RS 23/20 Årsmøte representanskapet i KUSEK IKS, onsdag 3 juni 

2020 

 

RS 24/20 Innkalling til styremøte i Vefas IKS 13/03/2020  

RS 25/20 Venterom ekspedisjonskai Nuvsvåg  

 

 

 



 

 

 

Merknader til møteinnkalling: 

 

Ordfører: Ønsker at vi tar en diskusjon rundt gjennomføring av kommunestyremøte som 

fjernmøte på Teams. Line Enger Posti blir valgt som setteordfører. 

 

Ståle Sæther (H): Ønsker at informasjon fra advokat blir sendt ut til 

kommunestyretsmedlemmer før vi setter i gang møtet. Loppa høyre er kritisk til innkalling til 

Teams-møte. Kommunen har hatt god til å diskutere hvordan man skal fjernmøter skal 

gjennomføres - dette har ikke blitt gjort. 

 

Ordfører: Det er uheldig at vi ikke har fått til fysisk møte. For å få informasjonen som du 

etterlyser skriftlig fra advokaten, så må vi utsette møtet litt. Ønsker at vi snakker om disse 

problemstillingene på neste møte. 

 

Ståle Sæther (H): Vi har ikke retningslinjer for hvordan vi skal be om ordet eller 

stemmegivning på Teams. Mener at det finnes lokaler for stedlig kommunestyremøte. 

 

Arve Berntzen (AP): Det er regler for hvordan fjernmøter som vi må overholde, blant annet at 

alle medlemmene skal kunne se og høre hverandre. Kommuneloven paragraf 11.7 åpner for at 

kommunen kan avholde fjernmøte uten at det er vedtatt på forhånd. Det er flere ting som bør 

diskuteres bl.a. reisebelastning, økonomi og praktiske måter å gjennomføre møter på. Loppa 

AP ønsker et vedtak om å utføre dette møtet som fjernmøte på Teams hvis vi kan overholde de 

reglene som er for fjernmøte, og så ber vi om en saksbehandling til neste kommunestyremøte 

som går grundigere igjennom fjernmøter. 

 

Cato Kristiansen (SV): Loppa SV støtter både høyre og AP sin synspunkter. Det er viktig å få 

dette regelverket på plass. Et moment som ikke er nevnt er dårlig vær. Om båter ikke går eller 

veier er stengt er det åpent for å ha et møte på nett i tillegg? 

 

Ordfører: Det er mye god argumentasjon. Det er viktig at dette blir tatt opp så vi finner ut 

hvordan vi vil ha det i vår kommune og i vårt kommunestyre. Foreslår en 10 minutters pause 

for å høre med KS og få dokumentasjonen skriftlig. 

 

 

Ordfører: Vi har vært i kontakt med KS-advokatene, men vil ikke få skriftlig svar i dag. Jeg 

foreslår at vi utsetter møtet til torsdag 24. september klokken 10:00 så vi kan møtes fysisk og 

kan ta opp problemstilling rundt å avholde fjernmøter. 

 

Elin Marie Olsen (H): Vil gjør oppmerksom på at høyre har motsatt seg Teams-møte i 

offentligheten. Vi kan forholde oss til formalkrav vi ikke har blitt gjort kjent med og synes det 

er bra at ordfører har tatt disse vurderingene. 

 

Ståle Sæther (H): Gir min støtte til ordfører i forslaget hun har kommet med. Vi er i ferd med 

å utføre et ulovlig møte, vi ser ikke hverandre slik loven stiller krav til. Loppa Høyre støtter 

utsettelsesforslag. 

 

Arve Berntzen (AP): Formalkravene som at vi skal kunne se og høre hverandre blir ikke 

oppfylt i dag. Viktig med grundig gjennomgang rundt prosessen med fjernmøter. Vi ønsker å 

be om en sakvurdering som går grundigere til verks. Loppa AP støtter også utsettelsesforslag. 



 

Ståle Sæther (H): Enig med Arve om at vi trenger en bedre sakvurdering når det kommer til 

gjennomføring av fjernmøter.  Formalkravene må være oppretthold, det må også inkludere 

hvordan man holder avstemming, hvordan vi leverer forslag og hvordan vi ber om ordet. 

Ønsker at folkevalgte kan få opplæring i Teams. 

 

Cato Kristiansen (SV): Et økonomisk spørsmål når det kommer til å kjøpe inn utstyr, ha det 

riktige utstyret og for de som sitter på mobilnettet så er dette en kostnad medberegnet. Skal vi 

støtte Teams-møter økonomisk? 

 

Ordfører: Vil gi administrasjonen i oppgave å komme med en prosedyre til problemstillingene 

som har blitt tatt opp i dag.  

 

Tar en avstemming om å utsette kommunestyremøte til 24. september.  

Utsettelsesforslaget er enstemmig vedtatt.   

 

 

 

 

 


